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Protokół nr 5 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Komunalnej w dniu 19.04.2018 r.  
 

Komisja na posiedzeniu w dniu 19.04.2018 r. obradowała w następujących sprawach: 

1.omówienie projektu uchwały w sprawie podziału gminy Pruszcz Gdański na stałe obwody 

głosowania oraz ustalenie ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 

 Rada Gminy dokonuje podziału gminy na stałe obwody głosowania na wniosek wójta. Stały 

obwód głosowania powinien obejmować od 500 do 4000 mieszkańców. 

Zmieniła się granica obwodowych komisji wyborczych w Straszynie (obwód nr 3 i 4) 

Po dyskusji, komisja opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

2. omówienie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowościach Rokitnica i 

Bogatka 

Zebranie wiejskie w Bogatce zaproponowało i przegłosowało nazwy: ul. Kosa, Żurawia, 

Bażantów. 

Po dyskusji, komisja opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

3. omówienie problemu ruchu drogowego w Borkowie z powodu remontu na ul. 

Starogardzkiej, czyli drodze krajowej nr 222. 

Wykonawca firma Scanska opracowała i uzgodniła organizację ruchu dla ulic przyległych tzn. 

ul. Nasza, Nowa, Akacjowa. 

Radna Weronika Chmielowiec: czy można zamienić organizację ruchu dla poprawy 

wyjazdu z Borkowa? 

Wójt Gminy: Nowa organizacja ruchu wymaga nowego opracowania i wszystkich 

uzgodnień. Firma może ułożyć progi zwalniające, ustawić słupki aby oddzielić pieszych od 

ruchu samochodów. 

Radna Weronika Chmielowiec: czy gmina wnioskowała o otwarcie ul. Naszej? 

Wójt Gminy: Tak, gmina wnioskowała dzisiaj (19.04.2018 r.) o rozważenie otwarcia ul. 

Naszej w Borkowie. 

Radna Krystyna Białek: należało w trakcie tworzenia organizacji ruchu nie wyrazić zgody 

jako gmina na zamknięcie ul. Naszej. 

Radna Weronika Chmielowiec: jeśli chodzi o wody opadowe na ul. Kasztanowej, zalane na 

nowo położone płyty. 

Wójt Gminy: układanie płyt nie jest jeszcze ukończone, wykonawca dostał polecenie 

podniesienia płyt wyżej. 

Radna Weronika Chmielowiec: firma budująca drogę robi sobie objazd ul. Różaną, która 

już jest nieco uszkodzona. 



Wójt Gminy: po zakończeniu robót na ul. Kasztanowej gmina sprawdzi stopień uszkodzenia 

drogi. 

Ul. Nasza jest gminna w 90/96 

Ul. Topolowa jest gminna i Skarbu Państwa 

Wniosek: Komisja wnioskuje, aby gmina zwróciła się do wykonawcy drogi nr 222 (Skanska) 

o zmianę organizacji ruchu polegającej na otwarciu ul. Naszej. 

Wniosek został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

4. omówienie projektu uchwały w sprawie stanowiska Rady Gminy odnośnie zrzeczenia się 

odszkodowania za nieruchomości Gminy Pruszcz Gdański, które stały się własnością  

„Województwa Pomorskiego z przeznaczeniem pod realizację inwestycji drogowej pn. 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 222 na odcinku Gdańsk – Starogard Gdański, odcinek A” 

granica miasta Gdańsk – węzła Straszyn o długości 1,4 km” 

Po dyskusji, komisja opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

5. omówienie projektu uchwały w sprawie zakupu udziałów w działce nr 1921/1 obręb 

geodezyjny Straszyn 

Po dyskusji, komisja opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

6. Radny Karol Kardasiński odczytał pismo w sprawie remontu pobocza ul. Dekarskiej oraz 

poinformował, że firmy, które są zlokalizowane przy w/w ulicy wykonają prace związane z 

utwardzeniem jeżeli gmina dostarczy materiał, potrzebny do wykonania prac. Komisja zwróci 

się z prośbą do Pani Wójt o rozważenie możliwości w/w zakupu. Radny Karol Kardasiński 

został poinformowany o stanowisku Komisji na posiedzeniu. 

 

  

 

Podpisy członków Komisji:  

1- Pawul Jan………………………………………………………. 

2- Wysoki Maciej………………………………………………….. 

3- Osowska Małgorzata………………………………………….. 

4- Czerwińska Danuta…………………………………………….. 

5- Marek Kowalski…………………………………………………. 

6- Krzysztof Paśko………………………………………………… 

7- Białek Krystyna…………………………………………………. 

8- Szramuk Józef………………………………………………….. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


